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SAFETY INFORMATION 
MODEL: SAWA-98-30005A
1. Read this instructions carefully.
2. Keep this instructions for later reference.
3. All cautions and warnings should be followed.
4. The rating of the equipment is 100-240 VAC, 1.0 A and 50/60 Hz.
5. The rating of output voltages and currents is 5 VDC/3.0 A.
6. The socket-outlet shall be installed near the equipment and shall be 

easily accessible.
7. The equipment shall be used at maximum 50°C (122°F) ambient 

temperature.
8. Do not open the equipment to reduce the risk of electrical shock. For 

safety reasons it is only allow to be opened by qualified service 
personnel.

9. Protect equipment from humidity.
10. Disconnect equipment from power supply before cleaning. Do not use 

any liquid or aerosol cleaner. Use only moisture cloth.
11. Equipment should be placed on a reliable surface. A drop or fall could 

cause damages.
12. If the equipment is not used for long time, disconnect the equipment 

from power supply to avoid damaged by transient over voltage.
13. This equipment is intended to be operated under altitude up to 5,000 m 

(24,606.3 feet).

https://manuals.plus/m/cc2c4dcb12ef1eaafdd0021175500af7fdb27855fbf750147cfaec392a3f7ba9


Sicherheitshinweise richtige 
Modale: SAWA-98-30005A
1. Veuillez lire las instructions avec attention
2. conserver les instructions pour references futures
3. tous las avertissements doivent etre suivis
4. L'equipement electrique posssede des valeurs nominales de 100-240 

VDC a 1,0 amperes et 50/60 Hz
5. les valeurs nominales du courant et tension de sortie sont de 5 VDC / 

3,0 A
6. Les prises electrique doivent etres installees pres des equipements et 

facilement accessible
7. L'equipe,ent devrait etre utilise a une temperature ambients de 50°C 

(122°F) maximum
8. ne pas ouvrir l'equipement pour reduire las risques de chocs electriques. 

Pour des raisons de securite seuls le personnel qualifies est auto rise a 
le faire

9. Proteger l'equipement de l'humidite
10. Deconnecter l'alimentation de l'equipement avant de le nettoyer, ne pas 

utiliser de detergent liquide ou en aeroso. Utiliser seulement un tissu 
humide

11. L'equipement devrait etre place sur uns surface stable, une chute 
pourrait causer des dommages

12. Si I' equipement n'estb pas utilise pendant une longue periode, couper 
l'alimentation pour eviter des dommages

13. Ce dispositif est destine a etre utilise jusqu'a une altitude de 5000 m 
(24,606.3 pied)


